
Protokoll 1 2007

Sammanträdesdatum: 16 mars 2007
Plats: Upplands Väsby
Närvarande: Freddy Kjellström, Carina Adolfsson, Uno Olsson,  Sven-Olof Pettersson, Gunnar Petersson
och Mats Henningsson, Owe Karlsson. Via telefon; Thommy Sundell.

§ 1                 Mötets öppnande
Hälsade ordförande Freddy Kjellström välkommen och förklarade styrelsemötet öppnat.

§ 2                 Val av justeringsman
Valdes Carina Adolfsson att jämte ordförande justera dagens protokoll.

§ 3                 Information
Medlems- och IT-ansvarig Gunnar Pettersson informerade om att SvStK:s nya hemsidan nu var klar och i
drift. Inkörningsproblemen som varit är nu åtgärdade och lokalklubbarna verkar ha kommit in i det nya
systemet. SKK:s avelsdata skall tillföras hemsidan som länk samt diverse andra länkar som efterfrågas från
medlemmarna. Statistiken på sidan visar att vi har ca 700-800 besök varje dygn.
Framledes kommer det finnas mera tid att arbeta inom medlemsområdet som varit något eftersatt under
arbetet med hemsidan.

Material- och PR-ansvarig Mats Henningsson informerade att nya reklamvävar i storlek 120 x 230 cm är
leveransklara till SvStK. Vidare att nybeställning av SvStK:s informationsbroschyr är planerad och att vissa
foton kommer att bytas ut. Pennor är beställda för distribution i bok nr 3/2007. Vandringspris ”rävpokalen”
(Svenska Mästerskapet Räv) kommer att kunna levereras till SvStK under våren. Beslutade styrelsen även
att upphandla överblivna exemplar av ”räv”, (priser till deltagande hundägare vid Räv-SM 2007 i
Norrbotten.) Filmen ”Stövare och Stövarjakt” finns nu att tillgå på DVD och styrelsen beslutade om samma
pris för DVD-versionen som för videon, 240 kronor. Lager av SvStK:s tröja är nu även kompletterad i
storlekar.

Meddelade kassören Carina Adolfsson att bokslut för verksamhetsåret 2006 ännu icke var färdigställt från
revisionsfirman. Delgav även styrelsen att nuvarande kapital uppgick i checkkonto 307315:-, depåkonto
247998:-, postgiro 196507:- samt att marknadsvärde för aktier i dagsläget uppgick till 5.073.919:-

Avelsansvarig Owe Karlsson informerade styrelsen i planeringsarbetet för avelskonferens under maj månad
2007. Catrin Holmqvist, Mårten Strömberg biträder Owe Karlsson i programmet under avelskonferensen.
Knut H. Jellum, Norge är inbjuden gästföreläsare vid konferensen. Meddelar även om att förfrågningar ökat
beträffande avelsförfrågningar för finsk stövare och erfar även att avelsråd för hamiltonrasen har samma
erfarenhet.

V. ordförande och rävansvarig Thommy Sundell informerade om att SvStK:s engagemang för rävjakt
uppskattas bland medlemmar och att det är betydelsefullt att SvStK arbetar vidare med rävkonceptet. Att
”Hallandsräven” första prov under februari 2007 blev en stor succé. Meddelar även Sundell att
rasmästerskapet för schiller likaså är mycket uppskattat av schillerägare. Lokalklubbars engagemang och
vilja att ordna rävjakter med stövare ger fler ungdomar och kvinnor intresserade för stövarjakt och är därför
betydelsefullt.

Informerade sekreteraren Uno Olsson om att många medlemmar efterfrågar möjligheten om ”dubbelt”
medlemskap till reducerad kostnad i annan klubb och utan publikation.
Att kontakt åter i ärendet är gjord men att SKK:s ansvarig meddelat att vi tidigast i slutet av 2007 kan
påräkna sådan möjlighet att särskilja olika medlemsavgifter. Informerade även om returböcker från
medlemmars ej aktuella adresser som medför höga portokostnader till ny bostadsadress. Merkostnad i porto
är försvarbart för att behålla medlem.

Ordförande Freddy Kjellström informerade om inkommen inbjudan till både Svenska
Hamiltonstövareföreningens årsmöte och Svenska Finnstövarföreningens årsmöte. Ordföranden
informerade även om det mötet som hade genomförts med AK/SKK i januari, och att SvStK numera i praxis
har fått ett större ansvar för rasvårdsprojekten. SvStK kan numera själv fatta beslut om vilka hundar som
kan användas i projekten, under förutsättning att de uppfyller kriterierna. Även HD-frågan var uppe till
diskussion där AK/SKK inte ansåg att det var möjligt med det beslutsunderlag som var framtaget att bifalla
begäran om utträde ur hälsoprogrammet. Frågan har av AK/SKK bordlagts i väntan på att rasspecifika
underlag skall tas fram. Gotlandsstövarrasen registreras inte fr.om årsskiftet 2007 i SKK:s register. En
arbetsgrupp bestående av populationsgenetiker, representanter från SvStK , Gotlandsstövarföreningen
samt AK/SKK.

§ 4                 Föregående protokoll
Gick styrelsen igenom protokoll nr 10/2006 och lade därefter dessa till handlingarna.

§ 5                 2006 års boK:slut och verK:samhetsberättelse
Beslutade styrelsen att bordlägga bokslut och verksamhetsberättelse till kommande styrelsemöte p g a att
boK:slutet ej är färdigställt vid revisionsbyrå samt att vissa avelsrapporter ej inkommit till SvStK. Påtalade
styrelsen väsentligheten i att bokslut och verksamhetsberättelsen föreligger klar i god tid inför kommande år
med anledning av Stövarfullmäktiges tidpunkt.

§ 6                 Aktiers och fonders placering
Styrelsen beslutade att Gunnar Petersson biträder Carina Adolfsson som biträdande ekonomiansvarig.
Dessa tillsammans bereder frågan om aktiers och fonders placering och förelägger styrelsen förslag till
kommande styrelsemöte. De äger även mandat i beredningsansvaret tillsammans. Det beslutades även att
f.d skattmästaren Ove Bergman, skall vidtalas i ärendet.

§ 7                 SKK/AK:s kurs avelsplanering steg 2, 2007-04-21/22
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Noterade styrelsen att inga avelsråd inkommit med intresseanmälan för deltagande. Beslutades att Owe
Karlsson upprättar förteckning i nuvarande avelsråds deltagande vid kurs 1 resp. kurs 2 vid kommande
avelskonferens. Beslutades även att Carina Adolfsson ges möjlighet att deltaga i kommande kurs, steg 2.

§ 8                 Exteriördomarkonferensen 2009
Informerade utställningsansvarig Thommy Sundell att Dennis Liljeberg och Lars West är vidtalade
beträffande raskompendier inför konferensen. Även att SvStK utgör konferensledning under
exteriördomarkonferens.

 

§ 9                 J-H StK, frågor om deltagande vid eklprov, utlandsägd hund
Konstaterar styrelsen att kriterier för att starta vid ekl-prov är att berättigad att starta är hund som vid
jaktprov erövrat två 1:a pris ökl-prov eller ett 1:a pris ökl-prov jämte två RR-diplom erövrade under två
jaktår. Utlandsägd hund skall alltså äga dessa kriterier (tagna i Sverige) eller att äga Jch-titel i sitt hemland.
Svenskägd hund som startar i annat land skall äga arrangerande lands krav för att starta i motsvarande Ekl.
Svenskregistrerad hund som ägs av icke svensk medborgare (ej bosatt i Sverige) regleras i personens
hemlands kennelbestämmelser.

§ 10               Håkan Blommegård, skrivelse
Tog styrelsen del av Blommegårds synpunkter. Konstaterar styrelsen att redovisning av provdag som
domare gjort i detta fall ej kan föranleda annat beslut än kollegiets beslut. Blommegårds önskan om
debattsida under SvStK:s hemsida är nu förverkligad. Lade därmed styrelsen skrivelsen till handlingarna.

§ 11               Jaktlust 
Styrelsen tog del av inkomna enkäter beträffande jaktlustdefinition. Tolkning av momentet jaktlust kommer
att behandlas vid kommande regelkonferens.

§ 12               SmStK, ansökan Räv-SM
Lokalklubben ansöker i skrivelen om Räv-SM 2012, vilket även är lokalklubbens 90-årsjubileum. Beslutade
styrelsen att SmStK får i uppdrag att arrangera Räv-SM 2012.

§ 13               VgStK, ansökan Räv-SM
Förelåg begäran från lokalklubben att arrangera SM-Räv för hundar som kvalificerat sig under
jaktprovsäsongen 2006-2007. Arrangemanget sker under snöperiod jaktsäsongen 2007 -  2008. Beslutade
styrelsen att VgStK får i uppdrag att arrangera Räv-SM enligt inkommen ansökan.

§ 14               Svenska Schillerstövarföreningen, skrivelser           
Tog styrelsen del av inkomna skrivelser samt beslutade att lägga senaste skrivelsen till handlingarna.
SKK/AK har även accepterat att tillmötesgå SvStK:s begäran om ändrad tidpunkt för inkommande av
avelsplan i rasvård.

§ 15               SmStK, skrivelse
Skrivelsen äger synpunkter om förestående regelkonferens som ordförande Freddy Kjellström i brev till
klubben besvarat 2007-02-06. Styrelsen bifaller ordförandes svar. Lade så styrelsen ärendet till
handlingarna.

§ 16               Öars storlek vid jaktprov
Önskar medlem att SvStK:s styrelse fastställer regler för jaktprov på öar. Detta för att få samma
förutsättningar över hela Sverige. Beslutade styrelsen att respektive lokalklubb bör äga frågan i lokala
bestämmelser enär förutsättningar för jaktprov på öar kan variera stort inom hela riket.

§ 17               SKK, delgivning av skrivelse från Jordbruksverket
Styrelsen har tagit del av Jordbruksverkets skrivelse som gäller inkorsning av andra raser i svenska
hundraser. Frågan har även aktualiserats genom SKK-kontakt. Konstaterar styrelsen att SKK äger det
totala ansvaret i ärendet.

 

 

§ 18               VStK, skrivelse rovdjur
Redovisade ordförande Freddy Kjellström svar som tillställts lokalklubben varpå styrelsen lade skrivelsen till
handlingarna.

§ 19               SKK, inbjudan till Öster-Malma 13 – 14 maj 2007
Till sedvanligt möte med Svenska Jägarförbundet, SKK:s Jakthundskommitté och SKK:s jakthundsklubbar
beslutade styrelsen att ordförande Freddy Kjellström representerar SvStK.

§ 20               SvStK, utmärkelser
Beslutade styrelsen att utdela SvStK:s plakett i guld till f.d. avelsrådet Ebbe Nordstrand efter 20 år i denna
uppgift. Guldplaketten utdelas i samband med klubbens 50 års -jubileum. Beslutades även att utdela en
gåva till jubilaren.

§ 21               GStK, utmärkelse
GStK jubilerar 60 år vid årsmötet den 27 april 2007. Beslutade styrelsen att styrelseledamot representerar
vid årsmötet och överlämnar en gåva till klubben. Beslutades även på begäran av lokalklubben att tilldela
Gunnar Ericsson SvStK:s plakett i silver. Gunnar E. har innehaft olika förtroendeuppdrag inom klubbens
styrelse sedan 1993, bl.a som ordförande under tiden 1993 – 1998. Gunnar E. har varit jaktprovsdomare i
40 år och är klubbens nuvarande regelansvarige. Förtjänsttecken utdelas enligt AU-beslut.

§ 22               SsvStK, utmärkelser
SSvStK meddelar om 50-års jubileum vid årsmötet den 21 april 2007. Beslutade styrelsen att till
l k lkl bb ö lä å B l t d t l ä tt tilld l J h Li d ll St ö ä b k S StK
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lokalklubben överlämna en gåva. Beslutade styrelsen även att tilldela John Lindell, Strömsnäsbruk SvStK:s
plakett i silver. John Lindell har varit ledamot i lokalklubbens styrelse i 20 år varav kassör under 15 år.
Lindell har varit jaktprovsdomare i 35 år. Beslutades även att tilldela SvStK:s förtjänstmärke till Anders
Nilsson, Strömsnäsbruk, Mats Nilsson. Visseltofta, Mats Strandqvist, Hallaryd och Lennart Elm, Hamneda.

§ 23               Gotlandsstövareföreningens styrelse, skrivelse
Skrivelsen ifrågasätter bl.a. om en anslutning till SvStK med anledning av att ej gotlandsstövare ej längre
registreras i SKK:s stambok. Styrelsen vill dock understryka att styrelsen även önskar en förändring av
SKK:s beslut att gotlandsstövaren fr.o.m. 1 januari 2007 ej längre registreras, varefter styrelsen lade
skrivelsen till handlingarna.

§ 24               Auktorisationer, jaktprovsdomare                               Bilaga 1       
Beslutade styrelsen att auktorisera inkomna förslag till jaktprovsdomare.

§ 25               Luzernerringen, max antal kull/hanhund
Beslutade styrelsen enligt rasföreningens önskemål att till SKK/AK begära avelsbegränsning för hanhund i
rasen till max. 6 kullar. Även kullar födda utanför Sverige skall medräknas.

§ 26               DM 2006, distrikt 3
Till styrelsen inkommit skrivelser från enskilda domare, lokalklubbar DStK och ÖLStK som anför att
kollegiebeslut om att tilldela deltagande hund G skall gälla trots arrangerande lokalklubbs styrelses ändring
av kollegiebeslut. Beslutade styrelsen att till U-VStK begära in U-VStK:s synpunkter före SvStK:s
ställningstagande. Borlades därför ärendet.

§ 27               SKK, inbjudan till Europapokalen 2007
Beslutade styrelsen att kalla 2006 års SM-vinnare Gyltbos Rambo S32647/2002, äg. Rolf Gunnarsson,
Riagatan 49, 70226 Örebro till att representera SvStK vid Europapokalen 2007 i Vasa, Finland. Beslutades
även att utse reservhund av svensk ras efter rangordning vid SM 2007.

§ 28               J-H StK, avauktorisationer av jaktprovsdomare
Meddelar lokalklubben önskemål om avauktorisationer av ej längre verksamma jaktprovsdomare. Beslutade
därför styrelsen att efterkomma lokalklubbens begäran om avauktorisationer.

§ 29               Sv. Schillerstövarföreningen, SKK:s hälsoprogram HD
Anhåller rasföreningen om att SvStK till SKK/AK ansöker om att nuvarande bestämmelse om avkommor
efter HD-belastade föräldradjur åsätts registreringsförbud upphäves. Att endast känd HD-status skall gälla
föräldradjur före parning i likhet med ex. hamilton- och finsk stövare. Denna begäran om upphävning är nu
bifallen av SKK/AK efter uppmaning och begäran från SvStK till SKK/AK.

§ 30               Valpannonser
Önskar medlem att länkar uppfödares och andra stövarsidor länkas ifrån SvStK:s hemsida.
Att radannonser för ex. stövarvalpar införes i Stövaren.
Beslutade styrelsen att bordlägga ärendet och att hänskjuta ärendet till PR- och redaktionskommitté för
vidare beredning.

§ 31               Thomas Eriksson, fortsatt utbildning stövare
Stödjer styrelsen Thomas Erikssons avsikt om utbildning exteriördomare av även stövarraser. Eriksson är
väl förtrogen med stövarjakt, mångårig jpr-domare för drivande hundar och är ledamot i VblStK. Eriksson är
även auktoriserad exteriördomare för älghundsraser inom grupp 5.

§ 32               ÖLStK, lokalklubbs styrelses ändring av kollegiebeslut
Ifrågasätter lokalklubben styrelses beslut att ändra kollegiebeslut. Finner styrelsen att lokalklubbs styrelse
kan ändra kollegiebeslut enligt § 15 punkt a och b. Lade därmed styrelsen frågan till handlingarna.

§ 33               Svenska Schillerstövarföreningen, avelsråd
Tog styrelsen del av rasföreningens utdrag från protokoll om rasföreningens förslag att David Borg utses till
avelsråd för Schillerstövare. Beslutade styrelsen i enlighet med rasföreningens förslag.

§ 34               Hartassar till Skansen
Beslutades att kansliet förrättar lottdragning av kniv mellan de medlemmar som insänt hartassar till
Skansen. En lott / par inskickade hartassar. Styrelsen tackar även nedan som gjort det möjligt för Skansen
att i framtiden visa hartassarnas användning i gamla tidens skola med griffeltavlor, där hartassen användes
som ”sudd”. Leverantörer av hartassar;
Hans Eriksson, Arne Arvidsson, Rolf och Anne Eckerhall (10 par), Stig Wernersson och Reidar Engström.

§ 35               SKK, utbildning av utställningsansvarig i lokalklubbar
Konstaterar styrelsen att varje lokalklubb som framledes skall arrangera en utställning även måste äga en
utställningsansvarig som genomgått utbildning. Beslutade styrelsen att utställningsansvarig Thommy
Sundell kallar lokalklubbarnas utställningsansvariga till central utbildning under april månad.

§ 36               SKK, protokoll
Styrelsen tog del av SKK:s protokollsutdrag

UtStK nr 5/2005 § 95 betr. Gotlandstövares möjlighet att icke delta vid officiella utställningar från och
med 1 januari 2007.
AK § 28/2007, konferensbidrag.
AK § 15 a /2007, AK:s beslut om arbetsgrupp i Gotlandstövarfrågan.
AK § 15 b/2007, AK:s beslut om godkännande av SvStK:s planering av rasvårdsprojekt 2007 och
AK:s beslut om SvStK:s övertagande om ansvar för projekt rasvård.
AK § 15 c/2007, beslut om fortsatt bordläggning av SvStK:s begäran att frångå SKK:s hälsoprogram
HD.

I sistnämnda punkten framhöll sekreteraren att SKK/AK:s begäran om SvStK:s utvärdering av
höftledsprogrammet för varje ras skulle vara alltför tidskrävande och att ingen garanti föreligger att SvStK
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höftledsprogrammet för varje ras skulle vara alltför tidskrävande och att ingen garanti föreligger att SvStK
kan lämna SKK:s hälsoprogram efter sådan utvärdering. Med anledning av Stövarfullmäktiges beslut i HD
uppdrogs till sekreteraren att omformulera nuvarande avelspolicy för stövare och även i RAS enligt den
modell sekreteraren tidigare presenterat till styrelsen. Att förslaget presenteras styrelsen snarast och delges
vid avelskonferens under maj månad och att lokalklubbar och rasföreningar efter förslaget delges för
eventuella synpunkter.

Styrelsen lade också vikt vid att det utvärderingsmaterial som har begärts in från SKK/AK skall preciseras
från SKK/AK:s sida så att adekvat rasspecifikt material kan tas fram så snart det är möjligt.

§ 37         SKK, Webbmasterkurs
Beslutade styrelsen att bordlägga inbjudan enär sista anmälningsdag är 10 september 2007.

§ 38         Jordbrukssverket, Miljökvalitétsmål hund
Tog styrelsen beslutet att lägga ärendet till handlingarna.

§ 39         Framtidspolicy, remisser inkomna från lokalklubbar
Tog styrelsen del av inkomna remisser. Konstaterade styrelsen att framtidspolicy ej engagerat lokalklubbar
på förväntat sätt genom endast fåtalet ingivna remisser. Arbetet med framtidspolicy/-frågor diskuterades.
Styrelsen konstaterar att en lämplig organisationsform måste skapas varför ärendet bordlades till
kommande styrelsemöte.

§ 40         Vargsymposium i Vålådalen
Beslutade styrelsen att bestrida kostnader för Olle B. Häggkvist och C-G Hågnäs som på uppdrag av SvStK
bevistade symposiet. SvStK ser det angeläget att organisationen finns med när rovdjur diskuteras, i
synnerhet varg. Styrelsen tackar Häggkvist och Hågnäs för deras medverkan.

§ 41         ÖGStK, skrivelse till SvStK
Får styrelsen delge, att organisationen är målstyrd och icke detaljstyrd. Att ”Magazin”-modell skall
framläggas till kommande Stövarfullmäktige. Konstaterar även styrelsen att redaktör tillfrågat lokalklubbar
via mail om förändring men att lokalklubb ÖgStK ej besvarat redaktörens mail. Uppdrog styrelsen till
ordförande att besvara lokalklubbens skrivelse samt att även delge lokalklubbar och redaktör kopia av
svaret då ÖgStK:s skrivelse utskickats till desamma.

§ 42         Jurastövare
Informerade sekreteraren om att Jurastövaren nu finns i SKK:s register med raskod 669 i SKK:s
datasystem.

 

§ 43         Medlemsansvarig, medlemskampanj
Gav medlemsansvarig Gunnar Petersson förslag om kampanjer för medlemstillväxt. Beslutade styrelsen att
Gunnar Peterssons förslag diskuteras vid kommande PR- och redaktionsmöte. Beslutade styrelsen om
möte i PR- och redaktionskommittén under Elmia den 18 maj i Jönköping. Skall styrelsen beakta
lokalklubbens önskemål om att styrelsemedlem finns i SmStK:s monter under Elmia.

§ 44         Micke Jägare, film
Styrelsen finner Jägares erbjudande intressant. Möjlighet till intervju i film om harjakt samt möjlighet till
återkommande reklam för stövarjakt och SvStK. Beslutade styrelsen att ärendet tillställs PR- och
redaktionskommitté före beslut.

§ 45         SvStK:s hemsida
I uppbyggnadsarbetet med ny hemsida har Peter Asks tidsåtgång för skapandet av hemsidan och i
synnerhet vid inkörningen väsentligt överskridit avtalad tidsåtgång. Detta även genom Peter AsK:s bistånd
till lokalklubbar. Beslutade styrelsen därför att utgå med förfrågan till Ask om merkostnaden för arbetet.

§ 46         SvStK:s hemsida, debatt
Debattsidan är ett forum för SvStK:s medlemmar. För att detta forum skall äga kvalité ser styrelsen
nödvändigheten i att medlemmar undertecknar med namn och medlemsnummer. Beslutades att IT-ansvarig
utvärderar frågan vidare.

§ 47         Anders Johansson, lokala reportrar
Bifaller styrelsen redaktör Anders Johanssons önskemål om samling av lokalreportrar för ett redaktionsmöte
samt finansiering för detsamma.

§ 48         Dressyrledarinstruktörer, påbyggnadskurs jakthundsdressyr
Föreslår dressyrledarinstruktörer Stig-Olof Löfgren och Anders Thunberg påbyggnadskurs som arrangeras
under våren 2007 i Ytterhogdal. Beslutade styrelsen att bifalla önskemålet enligt Löfgren och Thunberg.

§ 49         Rasvårdsärende
Styrelsen har erhållit skrivelse från tikägare beträffande rasvårdsärende som vid två tillfällen behandlats vid
SKK/CS. Uppdrogs till avelsansvarig Owe Karlsson att besvara tikägaren.

§ 50         Kommande styrelsemöte
Frågan om kommande styrelsemöte lämnades öppen.

§ 51         Mötets avslutande
Tackade ordförande Freddy Kjellström mötesdeltagarna och förklarade mötet avslutat.

 

/Uno Olsson/
Sekreterare
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/Freddy Kjellström/                                                   /Carina Adolfsson/
 Ordförande                                                              Kassör
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